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Contradiction divides two aether theories—An exploration into the three parts of the speed-of-light postulate

Conrad Ranzan

DSSU Research, 5145 Second Avenue, Niagara Falls, Ontario L2E 4J8, Canada

Two aether theories are briefly described and then compared on the basis of how they handle relative motion. It is shown that the “modern Maxwell–Lorentz aether theory” leads to a contradiction; while the Dynamic Steady State Universe (a model based on the premise that all things are processes) aether theory maintains logical integrity and maintains agreement with Einstein's special relativity. There is a discussion that examines the apparent conflict between Einstein's postulated constancy of the speed of light for all uniformly moving observers on the one hand, and, on the other, the evidence that the speed of light pulses actually varies with the motion of the observer. The final section brings together three essential components that make up an extended postulate for the speed of light. The extended postulate, in turn, becomes the important part of a realistic aether theory.

Deux théories de l'éther sont brièvement décrites et alors comparées sur la base de la façon dont elles manipulent le mouvement relatif. Il est montré que la “théorie moderne d'éther de Maxwell-Lorentz” mène à une contradiction; tandis que la théorie d'éther de DSSU (DSSU est l'acronyme pour l'Univers Équilibré Dynamique qui est un modèle basé sur l'idée que toutes les choses sont des processus) maintient l'intégrité logique et maintient l'accord avec la relativité spéciale d'Einstein. Il y a une discussion qui examine le conflit apparent entre la constance postulée de la vitesse de la lumière d'Einstein pour tous les observateurs uniformément mobiles d'une part et, d'autre part, l'évidence que la vitesse des impulsions-lumière varie réellement avec le mouvement de l'observateur. La section finale rassemble trois composants essentiels qui composent un postulat prolongé pour la vitesse de la lumière. Le postulat prolongé, alternativement, devient la part importante d'une théorie réaliste de l'éther.
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